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Het lijkt elk jaar voor iedereen een rustig begin te zijn van het schooljaar, maar elk jaar lijkt dat toch 
weer anders te zijn. De kinderen mogen vanaf het begin weer vol aan de bak, hetzelfde geldt voor de 
leerkrachten en ook de ouders zijn al behoorlijk actief geweest (excursies, informatieavond van de 
groepen, informatieavond Kanjertraining, jaarvergadering van onze OV, etc.). En het grappige is…ik 
krijg veelal terug dat het voor alle betrokkenen eigenlijk wel fijn is.  
Wat ook fijn is, is dat er door veel kinderen, ouders én de teamleden meer rust en minder ‘gedoe’ 
tussen de kinderen onderling in de groepen ervaren wordt. Hier zijn wij natuurlijk erg blij mee! 
 
Kanjertraining 
Vorige week maandag en dinsdag werd het team van de Zevensprong ondergedompeld in de 
Kanjertraining. We hebben veel geleerd over de nieuwe manier van werken, hoe we dit kunnen doen 
en wat dit van ons vraagt. Op dit moment zijn we aan het uitproberen, en na de herfstvakantie 
beginnen we met de Opstartweken.  
Vorige week dinsdagavond vond de informatieavond voor de ouders en verzorgers over de 
Kanjertraining plaats. De opkomst was bijzonder hoog, waar wij als team natuurlijk ontzettend blij 
mee zijn. 
Vanuit veel ouders die aanwezig waren heb ik teruggekregen dat het een heel waardevolle avond 
was én dat men helemaal achter de nieuwe methode staat. En dat is fijn, aangezien deze manier van 
werken echt het fundament gaat worden van ons Kindcentrum.  

 
Een mooie zin vanuit de Kanjertraining, waar wij volledig achterstaan: 

…Praat met respect over andermans kinderen en andermans opvoeding… 
 
Doen wij de goede dingen? En doen wij die goede dingen goed? 
Komende week staat in het teken van de klassenbezoeken, waarbij het de bedoeling is dat elke 
leerkracht bij een andere leerkracht gaat kijken tijdens de spellinginstructie. Op een later moment 
zullen er natuurlijk terugkoppelingen plaatsvinden, zodat er een maximaal leereffect optreedt. Masja 
en Niels zullen voor de vervangingen zorgen. 
 
Klankbordgroep Portfolio 
Zoals u weet heb ik ouders gevraagd om input te leveren op en mee te denken over ons huidige 
portfolio. Afgelopen woensdag mochten Bianca (lid van de werkgroep) en ik met een viertal ouders 
hierover in gesprek. Veel zaken zijn de revue gepasseerd (en waren voor ons ook herkenbaar) en 
nemen wij mee in ons volgende overleg én richting de scholen die wij gaan bezoeken, net als de 
input die gegeven is via het oudertevredenheidsonderzoek. 
Wij zijn de ouders erg dankbaar voor hun input! Wordt vervolgd… 
 
De gymdocenten stellen zich voor 
Zoals u weet hebben wij vanaf dit schooljaar twee gymdocenten in dienst. In de bijlage stellen Aafke 
en Cindy zich aan u voor. 
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brief 



Controle door de leerplichtambtenaar 
Er is mij verzocht om komende donderdag en vrijdag alle absenten door te geven, met 
absentiereden, aan de leerplichtambtenaar. Zij zal dan checken of er sprake is van (mogelijk) 
ongeoorloofd verlof voor de herfstvakantie.  
Herfstvakantie 
En dan zijn wij zomaar bijna weer aangekomen bij de Herfstvakantie. Nog een weekje en dan mogen 
de kinderen weer een volle week genieten van een vakantie. Wij wensen iedereen heel veel plezier 
toe! 
 
 
Met vriendelijke groet, 
Niels Lover 
 
 

Belangrijke data     
22 oktober: Start van de herfstvakantie 
08 november: Studiedag. Alle kinderen zijn vrij  
23 november: De kinderen krijgen hun porfolio mee naar huis   

 
 
Met een vriendelijke groet namens het team, 
 
Niels Lover 
Directeur 
 
 


